

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DARKOM INVESTMENT Date: 04-05-2025 01:07:09 PM Subject: Disclosure of the appointment of a representative</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: داركوم للاستثمار التاريخ: 04-05-2025 01:07:09 PM الموضوع: الافصاح عن تعيين ممثل عضو مجلس إدارة (إعتباري)</p>
<p>With reference to the Ordinary General Assembly meeting of Darkom Investment Company held on 4/27/2025 and the election of the Jordanian French Insurance Company (two seats) as a member of the company's Board of Directors, please be informed that Mr. Ziad Nasri Ibrahim Qamouh has been appointed as a representative of the Jordanian French Insurance Company to the company's Board of Directors, effective from 4/30/2025.</p>	<p>بالإشارة إلى إجتماع الهيئة العامة العادية لشركة داركوم للاستثمار والمنعقد بتاريخ 27-4-2025 وانتخاب السادة الشركة الاردنية الفرنسية للتأمين (مقعدين) كعضو مجلس إدارة الشركة وعليه يرجى التكرم بالعلم بأنه تم تعيين السيد زياد نصري ابراهيم قموه ممثل عن الشركة الاردنية الفرنسية للتأمين في مجلس إدارة الشركة إعتباراً من تاريخ 30-4-2025</p>
<p>30-04-2025</p>	<p>30-04-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: mohammad saadeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mohammad saadeh</p>